

## 樂善堂文吳泳沂幼稚園

## 母親節「媽媽,我愛您!」暨5月份生日會活動

23-097

## 敬啟者:

母親節即將到來,本園謹於 2024 年 5 月10 日 (星期五)舉行「媽媽,我愛您!」活動,讓幼兒與媽媽共同慶祝溫馨的母親節。歡迎各位媽媽積極參與,與子女一同參與遊戲,共享節日的喜悅。

有關內容詳列如下:

(一) 日 期:2024年5月10日(星期五)

(二) 活動時間:全體高班---上午 9:15 至 10:00

上午低班及全日低班—上午 10:10 至 10:55

上午幼兒班及全日幼兒班—上午 11:05 至 11:50

(三) 地 點:本園

(四)內 容:親子遊戲、歌曲欣賞

(五)服 飾:便服

(六) 備註:請家長於 2024 年 4 月 24 日(星期三)前將已填妥的回條交給班主任,

以便安排。如有查詢,請致電 2354 8809 與學校聯繫。

此致 貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

二零二四年四月一	十九日	校長	吳嘉莉 謹啟
	·		
五	<b>子親節「媽媽,我愛您!</b>	」暨5月份生日會活動回	1條
敬覆者:			

本人 \* 將會 / 不會 出席「媽媽,我愛您!」暨5月份生日會活動。

此覆 樂善堂文吳泳沂幼稚園

班別:		學生姓名		家長簽署	
-----	--	------	--	------	--

二零二四年 月 日

註:請填妥回條於 2024 年 4 月 24 日(星期三) 前交給班主任。



## Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten "Mom, I Love You!" Mother's Day and Birthday Party of May Event

23-097 19<sup>th</sup> April, 2024

Dear Parents,

Parent's signature:

With Mother's Day approaching, our kindergarten will hold the "Mom, I Love You!" event on 10<sup>th</sup> May, 2024 (Friday), allowing children to celebrate Mother's Day with their mothers in a warm and loving atmosphere. We welcome all mothers to actively participate, play games with their children, and enjoy the holiday together.

play games with their children, and enjoy the holiday together.
Details are as follows:
1. Date: 10 <sup>th</sup> May, 2024 (Friday)
2. Event Time: K3 students: 09:15 AM – 10:00 AM
K2 students: 10:10 AM – 10:55 AM
K1 students: 11:05 AM – 11:50 AM
3. Location: School
4. Activities: Parent-child games, singing
5. Attire: Casual wear
6. Remarks: Please return the completed reply slip to the class teacher by 24th April, 2024
(Wednesday) for arrangements. For any inquiries, please call 23548809 to
contact the school.
Thank you for your attention! Yours faithfully,
Ms. Ng Ka Lee
The Principal of Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten
The Timelpar of Lok Sin Tong Wan ivg Wing Tee Kindergarten
"Mom, I Love You!" Mother's Day and Birthday Party of May Event Reply Slip
Dear Sir / Madam,
I *will / will not attend the "Mom, I Love You!" Mother's Day and Birthday Party of May event.
Class: Student's Name:

Note: Please fill out the reply slip and return it to the class teacher by 24th April, 2024 (Wednesday).

Date: